

## 工业级重型立式钻床

## Industrial grade heavy vertical drilling machine

主轴箱可升降,也可绕立柱回转360°。中间工作台还可摆动±90°、前后倾斜45°。

主轴箱工作台升降采用蜗轮、蜗杆机构,操作轻快。

钻孔深度可由固定在套筒上的标尺、定程螺母控制,方便、准确。

主轴变速为滑移齿轮变速, 变速方便。





The spindle box can be raised and lowered and can also rotate 360° around the column. The middle worktable can also swing ±90° and tilt back and forth 45°.

The lifting and lowering of the spindle box worktable adopts worm gear and worm mechanism, which is easy to operate.

The drilling depth can be controlled by a ruler and fixed-range nut fixed on the sleeve, which is convenient and accurate.

The speed of the main shaft is a sliding gear speed, which is convenient.

广泛用于工厂、维修店铺、学校、科创中心及科研单位教学演示使用,适合家用DIY, 航模零件、钟表零件加工;可加工钛、不锈钢、45号钢、铁、铝、铜等各类有色金属和木材、尼龙等各类软材料。

Widely used in factories, maintenance shops, schools, science and technology innovation centers and scientific research units teaching demonstration use, suitable for household DIY, model airplane parts, clock parts processing;

Can process titanium, stainless steel, 45 steel, iron, aluminum, copper and other non-ferrous metals and wood, nylon and other soft materials.













<b>코</b> 号	Model	CTZ45
最大钻孔直径	Max. drilling diameter	45mm
工作台尺寸	Table size	380X300mm
底座工作台尺寸	Base size	417X416mm
工作台托架最大行程	Max. Movement of Work Table	600mm
主轴锥度	Spindle taper	MT4
主轴行程	Spindle stroke	130mm
主轴箱最大行程	Vertical head travel	250mm
主轴轴心到立柱导轨距离	Max. Spindle to Column	283mm
主轴端至工作台面最大距离	Max. Spindle to Table	725mm
主轴端面至底座工作台面的最大距离	Distance From Spindle to Base	1125mm
主轴转速 (级数)	Spindle speeds (Grade)	80~1250 rpm (6)
电机功率	Motor Powerz	1.5KW
电机转速	Motor speed	1400 rpm
净重	N.W.	435KG
外形尺寸	Overall dimensions	750x1000x1850mm

产品外形尺寸为手工测量,存在较小误差,为正常情况,具体以实物为准。

The dimensions of the product are measured manually, and there is a small error, which is normal, and the actual product shall prevail.

79 WWW.AHCTJX.COM 8